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                                                      Z A P I S N I K 
 
31. seje sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj, ki je bila 17. 10. 2018 s pričetkom ob 18.00 
v prostoru Krajevne skupnosti Center Kranj. 
 
 
PRISOTNI: dr. Aleksander Pavšlar, prof. Franc Benedik, Anton Marolt in Špela Peternel. 
 
ODSOTNI:  Stanka Prezelj, Petra Vencelj in Tania Mendillo (vse opravičeno) 
  
    
Dnevni red: 
 

1. Potrditev zapisnika 30. seje sveta KS Center; 
2. Poročilo o izvršenih sklepih; 
3. Imenovanje popisne komisije in sprejem Navodil za popis sredstev; 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta. 

 
 
SKLEP 1: Dnevni red 31. seje Sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj se potrdi. 
 
SPREJETO: 4 ZA, 0 PROTI in 0 VZDRŽANIH 
 

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 30. SEJE SVETA KS CENTER 

SKLEP 2: Zapisnik 30. seje se potrdi s pripisom, da je Petra Vencelj sejo zapustila pred 
4. točko seje Sveta KS Center. 
  
SPREJETO:  4 ZA, 0 PROTI in 0 VZDRŽANIH 
 
 
2. POROČILO O IZVRŠENIH SKLEPIH 
 

a) Redarska služba: Predsednik pove, da ima redarska služba nedefiniran odgovor, saj 
redarji nimajo nobenih navodil. 

b) Uriniranje na javnem prostoru: g. Benedik pove, da je bila od 1. 2. 2018 do 1. 10. 
2018 rajonska policistka, nato pa je nastopil drug policist, ki svetuje naj se ob takih 
težavah kar pokliče 113. G. Benedik se tudi ne strinja, da na pol leta menjajo rajonske 
policiste. 

 
 



 

 

3. IMENOVANJE POPISNE KOMISIJE IN SPREJEM NAVODIL ZA POPIS SRED-
STEV 
 
Predsednik predlaga, da se za popisovanje imenuje popisno komisijo v sestavi:  
1. Irena Knific – predsednik popisa 
2. Anton Marolt – član 
3. Stanka Prezelj – član 
 
SKLEP 3: Sprejme se sklep o izvedbi rednega letnega popisa sredstev in obveznosti do 
virov sredstev Krajevne skupnosti Center za leto 2018 in imenovanje popisne komisije 
ter Navodilo za popis sredstev in obveznosti do virov sredstev KS za leto 2018. 
 
SPREJETO: 4 ZA, 0 PROTI in 0 VZDRŽANIH 
 
  
4. VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA 
 
G. Benedik meni, da je hišica za prodajo pečenega kostanja na neprimernem mestu, in sicer 
pred Mestno hišo, ki je spomenik prve kategorije. Predsednik bo vprašal na MOK, če je izdala 
dovoljenje za postavitev hiške. 
 
Predsednik pojasni, da je to verjetno zadnja seja sveta pred lokalnimi volitvami, in se zahvali 
članom sveta za štiriletno sodelovanje. 
 
Seja zaključena: 18:21 
 
 
 
Zapisala:                                                                                                   Predsednik sveta KS                    
Irena Knific                                                                                            dr. Aleksander Pavšlar 
 
 
 
 
 
 


